



Date: 13/11/2019
Ref :DAT-085/1119

التاريخ: 2019/11/13
المرجع : DAT-085/1119

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Head of listing & Disclosure Dept.
Dubai Financial Market
UAE

السيد حسن عبدالرحمن السركال المحترم ،،
رئيس ادارة الادراج و الإفصاح
سوق دبي المالي
دولة الامارات العربية المتحدة

Sub: Financial Statements for Q3 of 2019

الموضوع : البيانات المالية لربع الثالث لعام 2019

Warmest Greetings ,,

تحية طيبة و بعد ،،،

Dar Al Takaful PJSC wishes you continued progress and success. Referring to the news published in one of the local newspapers on Wednesday 13/11/2019, regarding the increased losses of the company, which came according to the news description that the company had increased their losses to reach AED 35.97 million. We are surprised by this false statement, which caused a negative impact on our position in the market. At the same time, out of transparency and disclosure perspective, as our financial results have been announced of the third quarter of 2019, Dar Al Takaful posts 15% growth in business and 9 months profits is AED 2.9 million. Overall written gross Takaful contribution has stood at AED 271 million as at 30th Sept 2019 against 236 million of previous period (15% increase).

بالإشارة إلى الخبر المنشور في إحدى الجرائد المحلية بتاريخ اليوم الأربعاء الموافق 2019/11/13، بشأن خسائر الشركة والتي جاءت على حسب وصف الخبر بأن شركتنا قد عمقت خسائرها لتصل إلى 35.97 مليون درهم، وإذ نستغرب نحن في شركة دار التكافل من هذا الخبر المغلوط والذي قد يؤثر في مكانتنا الراسخة في السوق وفي نفس الوقت نؤكد لسيداتكم ومن باب الشفافية والإفصاح بأنه وكما تم الإعلان بنتائجنا المالية للربع الثالث من العام الحالي 2019، فقد حققت دار التكافل نمواً بنسبة 15% في الأعمال وكانت أرباح الشركة في الأشهر التسعة الماضية 2.9 مليون درهم، حيث بلغ إجمالي المساهمة المكتتبة للتكافل 271 مليون درهم في 30-9-2019 مقابل 236 مليون درهم في الفترة السابقة لعام 2018، أي زيادة بنسبة 15%.

Sincerely,

تفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ،،،

A.R.Srinivasan

أ.ر.سرينيواسان

Chief Executive Officer

المدير التنفيذي

Cc:

نسخة مع التحية إلى:

H.E. Dr. Obaid Saif Hamad Al Zaabi - Acting
Chief Executive Officer of the Securities and
Commodities Authority (SCA) - UAE

سعادة/ د. عبيد سيف حمد الزعابي - الرئيس التنفيذي لهيئة
دولة الامارات العربية الأوراق المالية والسلع بالإناب -
المتحدة

